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TOEZEGGINGENLIJST EN PUNTEN VAN AANDACHT GEMEENTERAADS- EN 
RAADSCOMMISSIEVERGADERINGEN 
november 2017 
 
 

Volg 
nr. 

Verwant agendapunt Aangever; inhoud Toezegging door Betrokken afdeling/antwoord 

1 Raad 27 september 2017 
Vrachtauto’s via brug 
naar Kröddeburen 

Vraag fractie ChristenUnie: 
Kunnen vrachtwagens over 
de brug naar Kröddeburen. 

Portefeuillehouder 
De Vries 

De portefeuillehouder komt met 
info voor 1 december 2017. 

2 Raad 27 september 2017 
Kosten die te maken 
hebben met de 
feestweek (vuurwerk en 
verlichting 
gemeentehuis) 
 

Vragen fracties divers: 
Kosten die te maken hebben 
met de feestweek (onderdeel 
vuurwerk en verlichting 
gemeentehuis). 

Portefeuillehouder 
Postma 

De portefeuillehouder komt met 
nadere info. 

3 Raad 8 november 2017 
Werkzaamheden 
Stadsweg 

Vraag fractie CU: 
Vraagt aandacht voor de 
veiligheid van de Stadsweg. 

Portefeuillehouder 
Postma 

De portefeuillehouder komt met 
nadere info over 
werkzaamheden Stadsweg. 

4 Raad 8 november 2017 
Papieren rompslomp 
m.b.t. leerlingenvervoer 

Vraag fractie AB 
Kan er iets gedaan worden 
aan papieren rompslomp 
m.b.t. het leerlingenvervoer. 

Portefeuillehouder 
Heidema 

De portefeuillehouder zoekt uit 
of er iets aan gedaan kan 
worden en koppelt dit terug. 

5 Raad 8 november 2017 
Klankbordgroep 
Herindeling 

Vraag fractie CU: 
Horen graag hoe een en 
ander met de gezamenlijke 
raden wordt vormgegeven. 

Portefeuillehouder 
De Vries 

De portefeuillehouder zal 
organiseren dat de raad wordt 
betrokken bij de 
Klankbordgroep Herindeling. 

6 Raad 8 november 2017 
Stand van zaken en 
knelpunten herindeling 

Vragen van meerdere fracties: 
hoe komend jaar om te gaan 
met verschillende knelpunten. 

Portefeuillehouder 
De Vries 

Begin 2018 wil de 
portefeuillehouder een 
discussie met de raad over de 
stand van zaken en knelpunten 
a.g.v. de herindeling. 

7 Raad 8 november 2017 
Vervanging groene 
containers in gemeente 

Vraag fractie CU: 
Zijn de grotere containers 
echt nodig en wat wordt 
gedaan voor inwoners die al 
een grote GFT container 
hebben maar deze niet 
toereikend is? 

Portefeuillehouder 
De Vries 

De portefeuillehouder komt 
terug op de gang van zaken 
m.b.t. het vervangen van de 
groene containers in de 
gemeente. 

  


